
7.5.2024 Občania požadujú vybudovanie záchytných parkovísk. Budovanie veľkých záchytných parkovísk momentálne mesto neplánuje, v 

lokalite Solinky sme v 2024 dobudovali 91 parkovacích miest v príprave sú 

ďalšie.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

7.5.2024 Návrh občana na vytvorenie nových parkovacích miest: Centrálna 

ulica - od križovatky Na Veľký diel ku Drevenej krave - navrhuje ju 

zjednosmerniť a vytvoriť tam pozdĺžne parkovanie.

V riešení

7.5.2024 Na Borovej 19 sa vytvorili 3 nové miesta na parkovanie, avšak nájazd 

je skokový. Požiadavka vytvoriť tam šikminu, aby nájazd na 

parkovacie miesto bol  plynulý.

výmena obrubníkov je zadaná zmluvným poskytovateľom služieb, avšak 

vzhľadom na poveternostné podmienky je realizácia výmeny možná až po 

znovuotvorení obaľovačiek asfaltových zmesí

Vyžaduje dlhší čas 

riešenia

7.5.2024 Požiadavka sprístupniť konkrétne dáta z iných miest o tom, aké 

percento vozidiel ubudlo, keď sa zaviedla regulácia parkovania.

V riešení

7.5.2024 Občianka upozornila na mladých, ktorí sa zdržujú v  lesoparku, hlučne 

sa zabávajú a robia neporiadok. Požaduje to riešiť.

Mestská polícia nepravidelne vykonáva dohľad nad verejným poriadkom aj v 

Lesoparku Chrasť. Z kapacitných dôvodov však nie je možné vykonávať 

permanentnú hliadkovú činnosť v uvedenej lokalite. Preto v prípade 

podozrenia z páchania protiprávneho konania, odporúčame občanom, aby 

okamžite kontaktovali operačné stredisko Mestskej polície Žilina na 

telefónnom čísle 159 alebo emailom: operacne@mpza.sk

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Opakovaný podnet na výruby a orezanie stromov pred školou Limbová 

a  zástavka Limbová, požiadavka to riešiť.

Dňa 22. 7. 2024 pracovníci MsÚ Žilina OSVŽP vykonali obhliadku predmetnej 

lokality. Orezanie výmladkov na kmeni dreviny druhu Lipa (Tillia cordata) bolo 

zadané Technickým službám mesta Žilina. Orez suchých konárov na drevine 

druhu vŕba sú zadané arboristom na orez. Pokiaľ sa na predmetnej lokalite 

nachádza ešte niečo ďalšie, tak by sme Vás chceli poprosiť o upresnenie, 

prípadne zaslanie fotografie k tomuto podnetu.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Platanová 27, 28 - požiadavka na výrub javora, ktorý je blízko fasády a 

špiní ju a tiež orez borovíc, ktoré sú naklonené.

Stromy boli zaradené na redukciu okolo fasády. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Výjazd na hlavnú cestu z Platanovej - požiadavka spraviť orez kríkov 

smerom k prechodu ku Zámočku. Nie je tam vidieť, keď sa vychádza 

autom. Alebo pouvažovať, či by sa to nemalo celé vyrezať kvôli 

bezpečnosti.

Podnet sme zadali Technickým službám mesta Žilina na vyriešenie. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Požiadavka upraviť stromy, ktoré zarastajú do lámp verejného 

osvetlenia - aby neblokovali svieteniu. Bolo by vhodné skontrolovať 

celé Solinky.

Poprosíme o upresnenie alebo poznačenie do mapy, ktoré stromy zasahujú 

do verejného osvetlenia.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Požiadavka zabezpečiť výdajňu obedov na Solinkách pre dôchodcov. Mesto Žilina v súčasnej dobe nedisponuje finančnými prostriedkami na 

vybudovanie novej jedálne pre dôchodcov na Solinkách.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Zvážiť možnosť, či by mesto mohlo pravidelne poskytovať vrecká na 

bioodpad pre občanov.

Váš podnet sme zaevidovali, túto možnosť zvážime, bude si to však 

vyžadovať dlhší časový úsek.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Občan vyjadril podnet, že v nových trolejbusoch chýba pri vchodových  

dverách tyčka pri strope, ktorej by sa dalo držať.

Na základe podnetu bolo preverené technické vybavenie trolejbusov. Na 

základe výsledkov boli prijaté kroky na zosúladenie vybavenia trolejbusov do 

jednotnej podoby.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Požiadavka vysypať koše na cyklotrase z Vodného diela do Budatína. Váš podnet bol vyriešený. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Kontajnery na bioodpad - keď sa otvoria, tak veko padne dozadu a 

udrie do koša a tým sa nádoba poškodzuje.

Momentálne máme k dispozícií len tento typ smetných nádob. Veko je 

potrebné hneď v úvode otvoriť úplne dozadu a nebudú sa poškodzovať.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná



4.6.2024 Križovatka cesty od Bytčice s privádzačom: čas, keď svieti zelená v 

smere od bývalých mliekarní je príliš dlhý - požiadavka skrátiť.

Križovatku pre mesto Žilina spravuje zmluvný dodávateľ servisných služieb, 

ktorý zabezpečuje, aby signálny plán v jednotlivých vetvách križovania bol 

adekvátny dopravnému toku a zároveň bola zabezpečená bezpečnosť 

všetkých účastníkov cestnej premávky pri jednotlivých odbočeniach (vrátane 

chodcov). Signálny plán je zadefinovaný podľa intenzít dopravy a zároveň má 

možnosť čiastkového skrátenia alebo predĺženia signálu podľa obsadenosti 

jednotlivých pruhov (zabezpečuje to radič cestnej svetelnej signalizácie, 

magnetodetektoskopy vo vozovke, kamerový dohľad ako aj preferencia 

určitých vozidiel – napr. MHD). Križovanie je riadené a kontrolované v 

reálnom čase, rovnako ako na všetkých svetelných signalizáciách v meste 

Žilina. Z uvedeného vyplýva, že čiastková zmena signálneho plánu sa reálne 

deje v závislosti na obsadenosti jednotlivých jazdných pruhov.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Parkovanie: široký chodník pri pozemku Metra pri zástavke Limbová, 

ktorý  slúžil na parkovanie, sa už na túto činnosť nevyužíva. Chodník je 

dlhý 90 m a parkovalo tam 17 vozidiel. Požiadavka od občanov na 

vyznačenie možnosti  parkovania dopravnou značkou, aby sa tam 

mohlo parkovať.

Chodník nie je v dostatočnej šírke v majetku mesta Žilina tak, aby sa tam 

mohlo uvažovať o oficiálne povolenom parkovaní vozidiel. Naviac na 

chodníku je možné povoliť parkovanie zvislým dopravným značením len tam, 

kde ide chodník súbežne s miestnou cestou, to znamená, že na každé 

parkovacie miesto je možné zaparkovať vozidlo priamo z komunikácie, nie sa 

dostať k nemu jazdou po chodníku (čo ohrozuje chodcov). 

Z vyššie uvedených dôvodov nie je možné dopravným značením povoliť 

parkovanie vozidiel na tomto chodníku.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Požiadavka pravidelne orezávať kríky pri chodníku smerom na 

železničnú  stanicu Solinky – zasahujú do chodníka.

Kríky sme zaradili na orez. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

4.6.2024 Požiadavka čistiť smetné nádoby - hlavne komunál a bioodpad - je 

tam veľký zápach. Občania sa pýtajú, ako prebieha kontrolná činnosť, 

či sa nádoby na  odpad čistia.

Zberné nádoby na komunálny odpad a aj bioodpad sú pravidelne čistené, v 

letných mesiacoch je aj zvýšená frekvencia čistenia zberných nádob, no 

bohužial občania to dokážu znečistiť behom chvíľky a to už my ovplyvniť 

nevieme.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

3.9.2024 Požiadavky zmeniť typ spomaľovača na Borovej ulici, na typ ako je na 

Rudnayovej a zmeniť miesto umiestnenia. Na súčasnom mieste je 

veľmi komplikovaná  dopravná situácia. Občania navrhujú toto miesto 

na Borovej 18.

Umiestnenie spomaľovača na Borovej bolo odsúhlasené mestom Žilina ako 

aj Okresným dopravným inšpektorátom. Umiestnenie je správne, nie je 

možné ho presunúť pred vchod č. 18 z dôvodu, že spomaľovač nie je možné 

umiestňovať v lokalite, ktorá priamo nadväzuje na kolmé parkovacie miesta – 

dochádzalo by k obchádzaniu spomaľovacieho prahu. Naviac by ho nebolo 

možné vyznačiť zvislým dopravným značením, t. j. značenie musí byť 

umiestnené v jeho blízkosti a viditeľné pre vodičov prechádzajúcich vozidiel, 

rovnako v blízkosti vchodu č. 18 dochádza k zatočeniu komunikácie, čo má 

za následok prirodzené spomalenie vozidiel. Mesto Žilina osadenie viackrát 

posúdilo a spomaľovač je umiestnený správne. Vzhľadom na nedávnu 

investíciu, typ a účel komunikácie neplánujeme jeho výmenu za iný typ 

fyzického prvku spomalenia dopravy.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná

3.9.2024 Podnet na nové parkovacie miesta na Borovej 26 pri výškovom 

paneláku  (bývalé škvarové ihrisko). Dá sa tam napojiť z cesty a 

vybudovať nové parkovacie  miesta.

Projekt doplnenia parkovacích miest na Solinkách je už zrealizovaný, vzniklo 

84 nových parkovacích miest, v danej lokalite 4 parkovacie miesta. Na ul. 

Borová UHA spracoval iný projekt doplnenia parkovacích miest, ten je zatiaľ 

ale v štádiu prípravy.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná



3.9.2024 Orezy: Na Limbovej zastávke požiadavka prekontrolovať stromy a 

orezať  suché konáre, pretože môžu spadnúť na ľudí čakajúcich na 

MHD.

Dňa 4. októbra 2024 bola vykonaná obhliadka predmetnej lokality. Drevina 

druhu smrek pichľavý (Picea pungens), vysoký cca 5 – 7 m, dostatočne 

vzdialený od zastávky MHD potencionálne nikoho neohrozuje a nie je 

potrebný orez suchých konárov. Drevina postupne vysychá, v blízkom 

časovom horizonte sa predpokladá úplne odumretie. Potom sa drevina môže 

odstrániť havarijne.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

3.9.2024 Požiadavka umiestniť kôš k poslaneckej tabuli na Námestí Dobrého 

pastiera, zhromažďuje sa tam odpad.

Malá smetná nádoba bola umiestnená vedľa poslaneckej tabule. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

1.10.2024 Návrh od občana na nové parkovacie miesta: Dubová ulica medzi 

panelákom  Dubová 2 a Dubová 4 (obrázok č. 1) a Platanová ulica 

(obrázok č. 2)

Pri budovaní nových parkovacích miest sa mesto snaží v čo najmenšej miere 

zaberať plochy zelene a taktiež sa snažíme eliminovať možnosti výrubu 

drevín. Na daných miesta teda nie je možné vo väčšom rozsahu budovať 

parkovacie miesta.

Neriešené - odpoveď 

odoslaná

1.10.2024 Požiadavka orezať všetky kríky od Limbovej smer konečná zástavka, 

aby tam bol rozhľad.

kríky sú zaradené na orez Vyžaduje dlhší čas 

riešenia

1.10.2024 Upozornenie, že v Žiline sú veľmi zhrdzavené stĺpy MHD. Obnova stĺpov trolejového vedenia už bola sčasti vykonaná a momentálne 

DPMŽ pracuje na prípravách na dokončenie obnovy zvyšných stĺpov.

Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

1.10.2024 Kontajnery umiestnené pri výjazde zo Smrekovej ulice zavadzajú 

vodičom pri výhľade z Obvodovej na Smrekovú.

Na predmetných križovatkách sú osadené zrkadlá. Vyriešené - odpoveď 

odoslaná

1.10.2024 Podnet od pani, či by sa nedala zaviesť priama linka MHD: spoj 

Vlčince -  Solinky - Kamenná.

V riešení

1.10.2024 Požiadavka orezať suché časti stromov na Solinkách. Podnet poprosíme doplniť o presnú lokalitu. Neriešené - odpoveď 

odoslaná

1.10.2024 Podnet na odpadovú politiku: Občan navrhuje uzavrieť stojiská 

kontajnerov na Solinkách, aby ľudia z domov a z firiem nehádzali 

smeti do komunálneho odpadu po prijatí novej odpadovej politiky.

Momentálne neplánujeme uzatvárať tieto stojiská. Neriešené - odpoveď 

odoslaná

5.11.2024 Parkovacia politika: Požiadavka občana, aby sa pri zavádzaní 

regulácie  parkovania brala do úvahy aj rozloha bytu - počet izieb v 

byte. V súčasnosti sú  povolené rezidentské karty v maximálnom počte 

2 ks na byt. Vo väčších bytoch  (napr. 4-5 izbových) môže bývať 

viacero rodín a preto je predkladaná požiadavka  pre byty od určitej 

rozlohy (alebo počtu izieb) na 3 rezidentské karty.

V riešení

5.11.2024 Odpady: občania opakovane upozorňujú, že kontajnery na zmesový 

komunálny  odpad sú vo veľkom počte prípadov poloprázdne. Keď 

prídu pracovníci odpadovej  spoločnosti a vyprázdňujú kontajnery, síce 

nasnímajú všetky, ale tie, ktoré sú  prázdnejšie často nevysypú. 

Požiadavka optimalizovať počet kontajnerov alebo  počet vývozov. 

Občania upozorňujú, že zbytočne platíme odpadovej spoločnosti 

viac ako musíme.

V riešení

5.11.2024 Orez stromu: Na ulici Osiková 6 je ihličnatý strom, ktorý je nahnutý k 

bytovému domu a jeho konáre ohrozujú priľahlé byty. Požiadavka 

orezať.

V riešení


